
 

 

 

 

                              80-680  Gdańsk – Wyspa Sobieszewska, ul. Turystyczna 3 

                             Mail:wyspasobieszewska@radadzielnicy.gdańsk.pl 

  
                                                      Protokół  
z XLIX sesji Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska  w dniu 14.11.2023 r.  
 

Realizacja Porządku obrad:  

1. Sprawy regulaminowe - otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady o godz.17.00 rozpoczął Przewodniczący Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska Jerzy Petryczko. 
Na wstępie stwierdził, że w sesji uczestniczy łącznie 9 radnych. Lista obecności radnych - załącznik Nr 1 
do protokołu.  

2. Dyskusja i głosowanie nad Porządkiem obrad. 

Prowadzący obrady przypomniał, że Porządek sesji tradycyjnie był przekazany radnym drogą 
elektroniczną i nie uległ zmianie.  Na zapytanie o ewentualne uwagi lub inne propozycje do Porządku – 
zgłosił się Przewodniczący Zarządu Władysław Sidorko, który wniósł o wprowadzenie dodatkowego 
punktu, mianowicie podjęcie „Oświadczenia nr XLIX/8/2023 w sprawie planowanej budowy terminala 
skroplonego gazu ziemnego na Zatoce Gdańskiej, na wysokości Górek Zachodnich i Górek Wschodnich” . 
Poinformował, że wniosek taki wraz z propozycją stanowiska złożył radny Radosław Smilgin a rozpatrzenie 
wniosku jest pilne z uwagi na upływ terminu do składania opinii.  W wyniku zarządzonego głosowania 
Rada Dzielnicy 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymał się” Porządek sesji 
zatwierdziła. Prowadzący obrady stwierdził, że uzupełniony o Oświadczenie Nr XLIX/8/2023 Porządek 
sesji jest obowiązujący.  

3. Podjęcie Uchwały nr XLIX/ 62 /2023 Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska z dnia 14 listopada  
2023 r. w sprawie tworzenia i konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska na 
2024 rok.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Zarządu Władysław Sidorko. Wyjaśnił, że procedowany 
projekt uchwały praktycznie nie odbiega od rozwiązań przyjętych przez Radę w odniesieniu do uchwały 
w tej samej sprawie w poprzednim roku budżetowym. Po wysłuchaniu całości wyjaśnień prowadzący 
obrady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych obecnych na sali ma w tej sprawie uwagi a z uwagi 
na brak zgłoszeń zarządził głosowanie. Wyniki głosowania -  „za” – 9 głosów, „przeciw” – 0 głosów, 
„wstrzymał się” – 0 głosów. Prowadzący obrady stwierdził, że Uchwała nr XLIX/ 62 /2023 Rady Dzielnicy 
Wyspa Sobieszewska z dnia 14 listopada  2023 r.w sprawie tworzenia i konsultowania projektu budżetu 
Dzielnicy Wyspa Sobieszewska na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie.                                                                                                                                                          

 

4. Informacja Przewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji o przebiegu projektu „Bursztynowy 
Festiwal Biegowy 2023”. 

Informację przedstawił radny Eugeniusz Kocoń. Stwierdził, że  Fundacja Family Challenge, podobnie jak 
w latach ubiegłych  zorganizowała imprezę sportową perfekcyjnie, i, że na żadnym jej etapie nie 
potwierdziły się obawy co do możliwości organizacyjnych Fundacji w roku bieżącym. W imprezie na 
wszystkich dystansach i kategoriach wiekowych wzięło udział łącznie 449 uczestników z całego kraju oraz 



 

 

kilku z zagranicy. Nas radnych dzielnicy szczególnie cieszy coraz większa liczba startujących 
mieszkańców Wyspy Sobieszewskiej. Startowali czynni zawodnicy oraz amatorzy, dorośli, młodzież i 
dzieci, jak również całe rodziny. Mieszkańcy Wyspy zgodnie z ustaleniami z organizatorami byli zwolnieni 
z wszelkich opłat związanych z udziałem w zawodach. Szczegółowe sprawozdanie zostało przekazane do 
Zarządu Dzielnicy. Relacjonujący wyraził nadzieję, że impreza będzie kontynuowana w latach następnych.  

 

5. Podjęcie Oświadczenia Nr XLIX8/2023 „Oświadczenia nr XLIX/8/2023 w sprawie planowanej 
budowy terminala skroplonego gazu ziemnego na Zatoce Gdańskiej, na wysokości Górek 
Zachodnich i Górek Wschodnich 

Na wstępie głos zabrał Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Władysław Sidorko. Poinformował zebranych, 
iż Zarząd Dzielnicy na wniosek radnego Radosława Smilgina  przygotował projekt  Oświadczenia z 
zamiarem jego włączenia do porządku najbliższej sesji. Zarząd uznał bowiem, że sprawa jest bardzo 
ważna z punktu widzenia interesów mieszkańców Wyspy Sobieszewskiej i musi być pilnie procedowana z 
uwagi na już kończący się termin konsultacji oraz składania uwag i opinii. Poprosił wnioskującego o 
przybliżenie radnym problemu i jego ewentualnych konsekwencji.  Po wypowiedzi wnioskodawcy głos 
ponownie zabrał przewodniczący zarządu, który odczytał treść Oświadczenia i i zwrócił się do 
prowadzącego obrady z wnioskiem o formalne przegłosowanie. Po stwierdzeniu, że nikt z radnych nie 
wnosi uwag ogłosił jego głosowanie. Wyniki głosowania: „za przyjęciem” – 8 głosów, przeciw - 0 głosów i 
„wstrzymał się” – 1 głos. Oświadczenie nr XLIX/8/2023 w sprawie planowanej budowy terminala 
skroplonego gazu ziemnego na Zatoce Gdańskiej, na wysokości Górek Zachodnich i Górek Wschodnich 
zostało podjęte przy jednym głosie wstrzymującym się..  

6. Informacja Zarządu Dzielnicy o pracy i zdarzeniach w okresie od ostatniej sesji w dniu 10.10.2023. 

Informacja została przedstawiona na dotychczasowych zasadach. Uwag nie wniesiono. W związku z tym 
prowadzący sesję postanowił aby kontynuować obrady zgodnie z przyjętym porządkiem. 

7.  Dyskusja, oświadczenia i wolne wnioski. 

 1/ Radny Jerzy Petryczko przekazał do wiadomości radnych dwie informacje, jedna w sprawie stanu prac 
związanych z przygotowaniami  do załatwienia problemu zalewania ul. Świbnieńskiej, druga dotyczyła 
planowanego czasowego zamknięcia mostu w Sobieszewie i związanych z tym problemów 
komunikacyjnych. Zamknięcie związane jest z prowadzeniem serwisowych i gwarancyjnych badań 
obiektu. Szczegółowe ustalenia co do organizacji ruchu drogowego i przewozów pasażerskich mają być 
wkrótce podane.  
2/ Radny Marek Gołaszewski zwrócił się z zapytaniem, co do możliwości zwiedzania wyremontowanych 
obiektów zabytkowej śluzy w Przegalinie. Jak podkreśla śluza i zespół maszynowni to wyjątkowo 
interesujące obiekty a z racji zaangażowania do ich odrestaurowania i remontu  ogromnych środków 
budżetowych powinny być udostępniane zwiedzającym.  
3/ Radny Jakub Przanowski – w pierwszej części wypowiedzi odniósł się do uwag i propozycji radnego M. 
Gołaszewskiego odnośnie możliwości zwiedzania śluzy w Przegalinie. Stwierdził, że ma wiedzę, że 
zwiedzanie śluzy jest możliwe ale tylko przez grupy zorganizowane. Jednak szczegółów nie zna. W dalszej 
części wypowiedzi poinformował o aktualnym stanie prac związanych z budową na trasie ścieżki 
rowerowej w Przegalinie przy śluzie południowej miejsca do wypoczynku.   
5. Zamknięcie sesji -  W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w sprawach dotyczących 
porządku sesji  prowadzący obrady o godz. 18.20  XLIX sesję zamknął.  
 
Protokołował:                                                                                
 
            Przewodniczący                                                           Przewodniczący  
Zarządu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska                    Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
           Władysław Sidorko                                                      Jerzy Petryczko 
 
 
                                                                                      
 



 

 

                                                                     
 

 

        

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                   

 

 

 

 

 

 

 

 


